
Z Á P I S  

z veřejného zasedání zastupitelů obce KOSOŘICE
konaného dne 17. prosince 2008

Přítomni:  Ing.  Tomáš  Poslt,  Václav  Vávra,  Jiří  Hruška,  Králová  Věra,  Denisa  Mojžíšová 
Pýchová
Omluveni: Kovář Jaroslav a Cerman Jiří  – pracovní povinnosti 
Dále byli přítomni občané obce dle presenční listiny.

Jednání zahájil v 17:05 hodin a řídil starosta obce Ing. Tomáš Poslt a konstatoval, že jednání 
zastupitelů je usnášeníschopné.

Navržený program zasedání:
1. Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatele
2. Kontrola minulého zápisu
3. Obecně  závazná  vyhláška  obce  Kosořice  č.  01/2008  o  stanovení  systému 

shromažďování,  sběru,  přepravy,  třídění,  využívání  a  odstraňování  komunálních 
odpadů a nakládání se stavebním odpadem na území obce Kosořice 

4. Rozpočtová opatření  
5. Schválení rozpočtu obce Kosořice na rok 2009  
6. Schválení rozpočtu Mikroregionu Chlum na rok 2009
7. Zpráva o činnosti OÚ Kosořice  
8. Diskuze 
9. Návrh usnesení 

    10. Závěr 
Program byl doplněn za bod 2 – navýšení počtu žáků MŠ - rozšíření prostor MŠ v Kosořicích 
a za bod  6 – Majetkové záležitosti

 schváleno 5 hlasy
proti 0

Schválený program zasedání:
1. Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2. Kontrola minulého zápisu
3. Schválení navýšení počtu dětí v MŠ Kosořice 
4. Obecně  závazná  vyhláška  obce  Kosořice  č.  01/2008  o  stanovení  systému 

shromažďování,  sběru, přepravy, třídění,  využívání  a odstraňování komunálních 
odpadů a nakládání se stavebním odpadem na území obce Kosořice 

5. Rozpočtová opatření 
6. Schválení rozpočtu obce Kosořice na rok 2009
7. Schválení rozpočtu Mikroregionu Chlum na rok 2009
8. Majetkové záležitosti
9. Zpráva o činnosti OÚ Kosořice 
10. Diskuze 
11. Návrh na usnesení 
12. Závěr 
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K bodu 1.
Zapisovatelka: Kovaříková Jaroslava schváleno 5 hlasy

proti 0
Návrhová komise: Mojžíšová Pýchová Denisa

Vávra Václav schváleno        5 hlasy
proti 0

Ověřovatelé zápisu: Hruška Jiří    
Králová Věra schváleno 5 hlasy

proti 0

K bodu 2.
Kontrola minulého zápisu 

- podána žádost o bezúplatný převod zastavěné části pozemků v k. ú. Kosořice p. č. 
686 a 646,
- podepsány byly smlouvy o zřízení věcného břemene pro fi ČEZ a Telefónica O2
- podepsána smlouva na budoucí prodej parcely č. 435/62 s manž. Smutnými
-  dodatek  smlouvy  s fi  Compag  –  zatím nepodepsán,  až  po  odsouhlasení  OZV č. 
01/2008
- zajištění výmazu budovy č. p. 30 – řízení probíhá

K bodu 3.
Pan  starosta  přivítal  ředitelku  MŠ  p.  Bartoňovou.  Již  předem  s  paní  ředitelkou  jednal 
místostarosta p. Vávra. Jednáno bylo o těchto bodech: - vyhlášení zápisu dětí - dát do souladu 
se zasedáním zastupitelů - předložit seznam ke schválení. Problémy s větším počtem dětí - 
nutno přijmout plán přijímání žáků do MŠ. Důsledně přihlížet k místu trvalého pobytu rodičů 
i dítěte. Pro školní rok 2009 - 2010 bude zveřejněn zápis pro podání přihlášek (termín bude 
upřesněn). Dvakrát ročně bude ve spolupráci s OÚ aktualizován přijímací plán  narozených 
dětí  z  Kosořic  -  podle  tohoto  plánu  bude  řešeno  v  jednotlivých  letech  přijímání  dětí  z 
ostatních  obcí.  Dále  bylo  řešeno  fungování  celé  školky  jako  samostatné  příspěvkové 
organizace, včetně naprosté finanční samostatnosti. Tzn., že bude nadále předkládán rozpočet 
na celý rok, budou vytvářeny finanční rezervy pro neočekávané výdaje (z nedávné doby např. 
zdroj u počítače, čištění odpadů...). 
V roce 2008 byla podána na KÚ SK žádost o změnu v rejstříku škol – navýšení počtu žáků 
v MŠ – rozhodnutím byl počet žáků od 1. září 2009 povolen na 30 dětí.
Od 1.  září  2009 ještě nebudou uvolněny prostory,  které využívá  OÚ, proto po dohodě se 
zřizovatelem budou  žáci  MŠ  využívat  pro  své  potřeby  prostory  zasedací  místnosti.  Paní 
ředitelka předala žádost o udělení výjimky počtu žáků pro školní rok 2009 - 2010 na 28 dětí.
O udělení výjimky bylo hlasováno

schváleno 5 hlasy 
   proti 0

K bodu 4.
Schválení  OZV č.  01/2008 o  stanovení  systému shromažďování,  sběru,  přepravy,  třídění, 
využívání a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem na území 
obce  Kosořice.  S obsahem  vyhlášky  seznámil  starosta  obce.  Zastupitelé  obdrželi  OZV 
s předstihem.  Návrh  byl  odsouhlasen  i  pracovníky  Odboru  dozoru  a  kontroly  MV ČR – 
pracoviště Mělník. 

schváleno 5 hlasy 
proti 0
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S tímto bodem je svázána problematika četnosti svozu komunálního odpadu. Nutno připravit 
pro  občany  informaci  o  četnosti  svozu,  třídění  odpadu,  kde  jsou  umístěny  a  jaké  jsou 
kontejnery na tříděný odpad. Pro potřeby občanů obec zajistí i velké kontejnery na stavební 
odpad.   Na  minulém  zasedání  byla  řešena  otázka  četnosti  svozu  komunálního  odpadu. 
Starosta obce požádal znovu zastupitele obce, aby hlasovali o četnosti svozu komunálního 
odpadu a výši poplatku.

- 14-ti denní svoz – výše poplatku  420 Kč/os/rok pro Denisa Mojžíšová Pýchová, Jiří 
Hruška, Věra Králová pro        3 hlasy
- kombinovaný svoz – pro Václav Vávra, ing. Tomáš Poslt 

pro 2 hlasy

Starosta obce bude pověřen podpisem dodatku smlouvy s fi Compag.

Připomínka Darmoš J. – v úterý před svozem projížděl obec – občané netřídí, v popelnicích 
jsou i plasty a jiný odpad, který je možno třídit. Tomu, kdo topí tuhým palivem svoz 1x za 14 
dní nebude stačit. 
Netřídění odpadu je porušování vyhlášky, která toto ukládá. Třídění odpadu ukládá i zákon o 
odpadech. Obec zakoupila dva nové kontejnery - na plast a papír. Dále zástupce obce jednal 
s další firmou, která se zabývá svozem tříděného skla – bílé a barevné. Firma Compag sváží 
sklo netříděné. Na toto tříděné sklo budou nové kontejnery a firma provede svoz na zavolání. 
O tomto je potřeba rozhodnout před podepsáním smlouvy s fi Compag. Kontejnery na tříděné 
sklo budou umístěny do sběrného místa. 
S podepsáním smlouvy s fi p. Miltnerové pověřen starosta obce

schváleno 5 hlasy 
proti 0

Dále starosta obce jednal s p. Dvořákem – sběrné místo otevřeno ve středu od 15 do 19 hod. a 
v sobotu bude po dalším jednání upřesněno. 

K bodu 5.
Rozpočtová opatření č. 06/2008  a  č. 07/2008 předložila p. Kovaříková. Jedná se úpravu 
položek  v příjmech  i  vydání.  Ve  vydání  se  jedná  o  položky  akcí,  které  se  v roce  2008 
neuskutečnily. 

schváleno 5 hlasy
proti 0

K bodu 6.
Rozpočet na rok 2009. Návrh byl uveřejněn na úřední desce a zastupitelé obdrželi v předstihu. 
S jednotlivými  akcemi  seznámil  starosta  obce.  Obec  bude  v roce  2009  hospodařit  se 
schodkem, který je kryt prostředky z let minulých. Čerpání jednotlivých položek bude závislé 
na získání dotací z dotačních fondů. 

schváleno 5 hlasy 
proti 0

K bodu 7.
Schválení rozpočtu Mikroregionu Chlum na rok 2009 – seznámil starosta obce. Jednání rady 
Mikroregiomu bude 18.12.2008. Rozpočtový schodek bude vyrovnán ze zůstatku minulého 
období. 

schváleno 5 hlasy 
proti 0

3



Dále starosta obce seznámil zastupitele s hospodařením Mikroregionu Chlum k 31.10.2008. 
Rozpočtový přebytek bude převeden do příštího roku.  
 
K bodu 8.
Majetkové záležitosti.
Pan Ing.  Michajlec a Bc. Matějková požádali   o změnu smlouvy na financování  formou 
hypotečního úvěru .

schváleno 5 hlasy 
proti 0

Starosta pověřen podpisem nové smlouvy.
 

K bodu 9.
Zprávu o činnosti  OÚ předložil starosta obce
• projekt komunikace k ČOV i kolem hřiště – náklady v rámci uznatelných výdajů je možno 

čerpat z dotací na výstavbu kanalizace. Bylo zadáno vypracování projektu na příjezdovou 
komunikaci  k  ČOV  -  asfaltový  koberec  na  příjezdové  cestě  podél  hřiště  zakončený 
silničními  obrubníky,  dále  pouze  penetrační  makadam.  Parkovací  stání  ze  zámkové 
dlažby. Projekt bude předložen ke schválení.

• územní řízení na kanalizaci a ČOV – na OŽP MG MB – Odbor vodního hospodářství 
úřadu; dojednáno, že ČOV i tlakové čerpací šachty budou posuzovány v rámci jednoho 
stavebního řízení jako jeden celek; jednání bude 16.1.2009

• požádali jsme o dotaci ve výši 100 tis. Prostřednictvím poslance p. Hamáčka – dotace byla 
kladně vyřízena – bude použito na opravu dešťové kanalizace 

• dotace z programu rozvoje venkova – podle chybníku je nutné doplnit některé údaje – 
další jednání spolu se zástupci fi Direkta ( na dotace bylo podáno cca 65 žádostí)

• dotace  na  akci  Lesopark  –  stále  v jednání,  průběžně  řešeny  a  objasňovány  aktivity 
pracovníkům  AOPK,  kteří  posuzují  naši  žádost.  Nyní  bude  předáno  na  Ministerstvo 
životního prostředí ČR k dalšímu rozhodování.

• trafostanice  před  vodárnou  –  na  zavezení  výkopů  bylo  povoleno  použít  část  ornice 
vytěžené při skrývce v lokalitě SAD – při předávání bude do závad uveden požadavek 
barevnosti jako je vodárna a osázení stromky v okolí dle odsouhlaseného projektu. 

• firmou, která budovala trafostanici bylo podáno trestní oznámení na poničení trafostanice 
nápisy – celková škoda odhadnuta na 60 tis. Kč. Je možné, že se někomu nelíbí, ale bylo 
možno se v rámci územního řízení vyjádřit. 

• starosta  pověřil  finanční  výbor  provedením  kontroly  hospodaření  obce  a  jí  zřízené 
příspěvkové organizace za rok 2008 do příštího zasedání OZ

• starosta  pověřil  kontrolní  výbor  provedením  inventarizace  majetku  do  31.12.2008  a 
provedením kontroly plnění usnesení OZ za rok 2008 do příštího zasedání OZ 

• v roce 2008 provedené akce:
- nepodařilo se získat dotaci na úpravu sběrného místa – žádost podána na rok 2009
- dotaci na kanalizaci     -    ano 
- rozprodání parcel v lokalitě SAD  -  ano 
- provedeno umístění vedení veř. osvětlení a rozhlasu do země – směr Voděrady a 
  Dobrovice  a směr Charvátce
- zakoupení budovy č. p. 45 – příští rok možnost čerpání dotace

Na rok 2009 jsou  plánovány akce,  které  jsou  součástí  žádostí  o  dotace  –  rekonstrukce a 
oprava chodníků, plochy před prodejnou, místní komunikace před sběrným místem a plocha 
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sběrného místa, lesopark, úpravy plochy pro hasiče za hřištěm, nová zeleň před prodejnou a 
další. Vzhledem k finanční náročnosti je však většina akcí závislá na získání dotací.

K bodu 10.
Diskuze:

- Štecher  Milan  –  zvážit  možnost  dalšího  světla  směrem na  Voděrady,  proč  nebyla 
posunuta až za poslední RD? 

- Starosta  - otázkou je zafinancování, nejdražší jsou výkopové práce včetně položení 
vedení by jedna lampa stála kolem 200 tis. Kč. V případě, že by se obec rozrostla – 
podle územního plánu – pak by byla nutnost osvětlení. Na komunikacích III. třídy 
musí být dle platných norem zachována rozteč mezi svítidly veřejného osvětlení.

- Štecher Milan – daň z nemovitosti – změnilo se něco pro občany?
- Starosta – změny  pouze na základě zákona – obec žádnou vyhlášku nepřijala 
- Starosta  poděkoval  za  účast  na  akci  rozsvěcení  vánočního  stromku  –  za  přípravu 

poděkoval členkám ČSŽ, hasičům a za kulturní vystoupení  dětem z MŠ a mladým 
hasičům. Dále poděkoval p. Dvořákovi za vzorný úklid před prodejnou

K bodu 11.  
Návrh na usnesení předložila Denisa Mojžíšová Pýchová 

schváleno 5 hlasy  
proti 0

Závěr zasedání provedl starosta obce v 19:05 hodin. Poděkoval za účast a popřál občanům i 
zastupitelům hodně zdraví a spokojenosti v příštím roce 2009. 
 

Zapsala: Kovaříková Jaroslava

Ověřovatelé: Hruška Jiří       
Králová Věra        

……………………….. ……………………………
Ing. Tomáš Poslt Václav Vávra 
starosta obce místostarosta obce
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